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Secretarieel jaarverslag 2023/2024 .  

Als bestuur hebben we  weer een vol jaar kunnen werken aan een mooiere wijk (één van onze 

doelstellingen). Het driekoppige bestuur en de aspirant bestuurder hebben in deze samenstelling, 

naar wat ze zelf zeggen, constructief gewerkt. 

Wel is onze penningmeester een periode uitgevallen, maar de financiële zaken zijn door de tweede 

penningmeester (en tevens secretaris) tijdelijk overgenomen. Inmiddels is onze penningmeester 

gelukkig zover hersteld dat hij weer volledig deelneemt aan ons bestuur. 

Het ontwikkelen van werkgroepen/ projectgroepen blijft helaas achter door gebrek aan initiatieven 

uit de wijk en te weinig vrijwilligers. Daarom zijn wij blij dat we een aspirant bestuurslid erbij hadden 

dit afgelopen jaar. 

We hebben onze energie vooral gegeven aan de bestaande projectgroepen zoals het 

ontmoetingsplein en hondenuitlaat terreinen . Het laatste is inmiddels volledig voltooid en afgerond 

in de zomer van 2023. Wij hebben dit gevierd in het Gemünden am Mainpark, samen met onze 

vrienden uit Duitsland. Gelijktijdig is ook weer een boom in het park geplant. We kunnen ook 

constateren dat van onze aangepaste hondenuitlaatplek in het park goed gebruik wordt gemaakt.  

Het project opknappen van achterpaden heeft navolging gekregen. Wijkbewoners hebben op eigen 

initiatief weer een achterpad opgeknapt en daarmee veiliger gemaakt. 

Die veiligheid is ook wel nodig, want toe een middag een ‘boef’ in onze wijk liep heeft niemand iets 

gemerkt. Tijdens een avond, mede georganiseerd door ons wijkpreventieteam, werden de 

aanwezigen op indringende wijze geconfronteerd met kansen voor bezoekers met slechte 

bedoelingen. Het was heel leerzaam.  

De intensievere samenwerking met het Palet trefpunt is tot stand gekomen en er vindt regelmatig 

overleg plaats tussen de beide besturen. Waar mogelijk hebben we steun verleend aan activiteiten 

die door wijkbewoners en trefcentrum Het Palet zijn georganiseerd. Zo hebben we ook samen dit 

jaar voor het eerst de nieuwjaarsreceptie samen georganiseerd.  

We hebben geregeld wijkzaken besproken met onze contactpersonen van Santé en 1stroom tijdens 

de overleggen over de voortgang van het wijkontwikkelingsplan (WOP). Dit overleg heeft naast 

communicatie ook een versterkende ondersteuning van de wijkraad.  

Daarnaast nemen we ook deel aan diverse participatie overlegvormen zoals: 

• Netwerk café 

• Mobiliteitsvisie  
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• Aanpassing kruising Rijksweg/Westsingel  

• Thema’s eenzaamheid en bewegen 

Ook dit jaar we gewerkt aan het creëren van een kerstsfeer tijdens de feestdagen door het plaatsen 

en versieren van kerstbomen. We misten op dat moment erg onze penningmeester die zich daarvoor 

elk jaar flink inzet, maar dankzij een paar vrijwilligers is het ook dit jaar weer gelukt.  

Het project Ontmoetingsplein is nu ook door de gemeente Duiven omarmd en wordt gecombineerd 

met het klimaatbestendiger maken van de openbare ruimte door vergroenen. Er heeft al afstemming 

plaatsgevonden met direct belanghebbenden. In 2024 is er meer informatie voor bewoners in de 

directe omgeving en wordt ook de uitvoering verwacht. 

De werkgroep verkeer en veiligheid is door het overlijden van Tom Bos gestopt tot dat het kan 

worden overgedragen naar een ander persoon. Er zijn wel gesprekken over geweest maar moet nog 

worden afgerond. De snelheidsmeter aan de van Goyenstraat laat zien dat er over algemeen niet 

meer te hard word gereden. Weliswaar houdt niet iedereen zich aan de maximum snelheid van 30 

km per uur, maar gelukkig een fors deel wel. Extreme overschrijdingen vinden vooral tijdens de 

avond en nacht plaats.  

De BPT (buurt preventie team)                                                                                                                                      

Zoals we vorig jaar al melden was de BPT zo  georganiseerd, dat het surveilleren niet meer past in 

deze tijd. Het gevoel van urgentie onder bewoners is sterk afgenomen in de wijk mede doordat 

relatief minder inbraken plaatsvinden. Maar de noodzaak voor bewustwording is echter wel degelijk 

aanwezig. Dus hebben we meer aandacht gegeven aan voorlichting en preventie door o.a. een 

veiligheidsbeurs te organiseren en we hebben ook gestaan op “Duuve te gek”. Op dit moment zijn 

we onze administratie van leden ( eerst de surveillanten ) aan het opschonen en zo een groep over te 

houden die wel actief kan deelnemen aan ons team. Het actieve deel, de surveillanten is onder 

beheer van  Marco Arents. André kok en Rob Horstmanshof hebben een 

ondersteunende/coördinerende functie . Deze werkgroep is bezig om te bekijken wat er voor de 

toekomst nodig is en uitvoerbaar. 

Wij zijn ook blij met initiatieven van derden die ook voor onze wijk van belang zijn. 

Denk hier aan het voedselbos die steeds meer vorm krijgt  

Wij als wijkraadbestuur blijven dan ook initiatieven ondersteunen waar dat nodig is en eventueel ook 

bekendheid in de wijk te promoten door onze media kanalen. 

We zijn altijd blij als iemand uit de wijk zijn ideeën wil uiten, we kunnen het zeker niet alleen en alle 

hulp is dan ook welkom.  

Tot slot : De financiële situatie vindt u elders op onze website. 

 


